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ZDRAVÍ 
Každá terapie je jiný koncert

Jak jste si zvykal na práci s kvantovou  
mechanikou?
Nejde jen o techniku, vždycky je důležitý i přístup 
terapeuta, lékaře. Budou-li dva terapeuti obsluhovat 
jeden přístroj, půjde nejspíš o dva různé postupy. 
Velmi totiž záleží na tom, jaké má terapeut nastave-
ní, jak myslí, jaký má koncept, jak systém pro sebe 
uchopí. Stejně tak je unikátní každý pacient. A po-
kud máme dva lidi se stejnými symptomy, nezname-
ná to, že příčina bude u obou identická. 

Lidé by si tedy měli dobře vybírat terapeuta,  
k němuž půjdou. 
To platí všude. Když budete uvažovat o návštěvě 
mé ordinace a nebudete mít ke mně důvěru, tak 
nakonec asi ani nepřijdete. A pokud budete v nasta-
vení: zkusím to a uvidím, z prvního kontaktu vám 
hned bude jasné, jestli se mi chcete svěřit do rukou, 
nebo ne. Pokud přijdete k lékaři, a ten se na vás ani 
nepodívá a bude jen ťukat do počítače anamnézu 
a vyplňovat kolonky pro pojišťovnu, sotva stanoví 
správný patologický obraz. Pozorování, naslouchání, 
pohmat, poklep, poslech, to je standard pro veške-
rou medicínu. Pozorujete, hodnotíte, vyptáváte se, 
což nemůžete dělat, pokud máte pozornost jinde. 

Z KVANTOVÉHO SVĚTA

K harmonizaci organismu pomocí biorezonance se  
MUDr. TOMÁŠ ALFERI dostal přes svou maminku, také lékařku. 
Zpočátku její vyprávění o skvělých účincích Bicomu vnímal jen 

povrchně, jako průběžnou informaci, protože sám takovou terapii 
nepotřeboval a byl spokojený v režimu klasického západního konceptu 

medicíny. Až když se později začal ptát, jak je možné, že lidé mají 
potíže a klasická medicína na ně nemá odpověď, biorezonance mu 

přišla přirozeně do cesty. Nejdřív pomohla matce a pak i jeho dětem. 

Na praktika za dopoledne čeká padesát lidí, já jich 
mám za celý den maximálně pět, na každého člově-
ka mám přibližně dvě hodiny času. 

Může být lékař umělec? Jde to dohromady?
Medicína je umění. Můžete mít znalosti a můžete se 
naučit, jak je aplikovat. Je to náročné z hlediska ob-
sahu, ale ještě to z vás nemusí dělat dobrého lékaře. 
Mistrovství můžete získat až praxí. V rámci klasické 
medicíny jsem ji měl jen ve škole. Čínská medicína je 
studium na celý život a s biorezonancí se pěkně po-
tkává. V obou případech jde konceptuálně o energe-
tickou medicínu. Dobrého lékaře z vás podle mého 
názoru udělá to „něco“ navíc. Vnímání, intuice.

Co se stane, když si ke znalostem a intuici  
přiberete parťáka – kvantový přístroj?
Moc pěkně se tím zabývá fyzik Amit Goswami ve své 
knize Kvantový doktor, kde pojednává o kvantové 
fyzice, západní medicíně, klasické čínské medicíně, ájur-
védě, čakrové a duchovní medicíně a uvažuje o tom, 
jak lze všechny tyto obory spojit dohromady coby tzv. 
integrativní medicínu. Přijde mi, že právě biorezonan-
ce toto může naplnit. Ale znovu říkám, vše je v nasta-
vení terapeuta, nejen v přístroji jako takovém. 

Jakým způsobem pracujete? Mohou od vás paci-
enti čekat nezvyklé postupy a originální řešení?
Je pravda, že po pár letech zkušeností už jsem si své 
postupy vytvořil, nicméně stále mám na paměti, 
že nic není definitivní a všechno jednou může být 
jinak. Každá terapie je jiný koncert. Co vás trápí? 
Zatěžuje? Jaké jsou vaše obtíže? To je první otázka, 
kterou pokládám. Jde o důležitý poznatek. Člověk 
může mít problémů víc, ale ten konkrétní už prorazil 
bariéru, kterou byl dotyčný ještě schopný zvládat. 
Potíž, s níž pacient přijde, pak bývá jen špička 
ledovce. Ten patologický obraz vnímám a testuji 
tak, že tím, co je za symptomem, je velmi plastický 
patologický obraz z pohledu více úrovní – fyzické, 
energetické, psycho-emoční, mentální, spirituální, 
vlivy prostředí, vztahy obecně a tak dále.

Jak zjistíte, kde s léčením začít?
To je otázka diagnostiky a testování. Přišel například 
člověk s celkovou vyčerpaností, nechutí do života, 
depresivními stavy táhnoucími se od dětství. Začal 
se mu objevovat ekzém a další a další obtíže. Řešili 
jsme zátěže, které se usadily na tkáních. Kromě 
jiného i chemickou zátěž z pracovního prostředí. 
Protože zátěž rozhodila systém na úrovni meridiánů 
a energetiky orgánových systémů – a tady jsme zase 
u konceptu klasické čínské medicíny – bylo třeba 
celkově harmonizovat energetický systém. Současně 
bylo nutné vyřešit různé typy emoční zátěže nasbí-
rané v průběhu života a bezprostředně se vztahující 
k daným obtížím, traumata, psychická nastavení. 
Mimochodem, čínská medicína nazírá emoce jako 
takzvané patero jedů. Dokážete si představit, co se 
děje v těle, když se rozčílíte nebo vám lidově řečeno 
ztuhne krev v žilách? Zbrunátníte v obličeji nebo 
máte akutně problém s vyměšováním... 

Na tom je krásně vidět, jak energie působí  
přímo na tělo, na jeho fyziologii. 
A teď si představte, že na vás nějaké silné nezpra-
cované emoce působí stále, nonstop. Co se bude 
dít? Prvních pár let nejspíš nic, člověk je vitální, tělo 
to nějak zvládá. Ale jak jsme starší, regulačních sil 
ubývá, zátěží naopak přibývá, pak se něco stane, 
například přijde COVID-19 a sedne na takové před-
připravené podloží...

... to pak člověka položí, ne? Kolik sezení je třeba 
absolvovat, pokud je třeba vyřešit například to, 
co jste právě vyjmenoval? 
V tomto případě jsme vše zvládli dát do pořádku za 
tři sezení. Už po prvním přišla úleva. Obecně vzato 

MUDr. Tomáš Alferi

Umělecky založený lékař, otec pěti dětí. Kořeny 
jeho rodu sahají do italské Florencie – v tamním 
chrámu Svatého Kříže má hrob jeden z jeho 
předků. Vystudoval medicínu, ale místo klasické 
lékařské praxe se začal věnovat divadlu a hudbě; 
při uměleckých aktivitách se naučil pracovat 
s energiemi. K léčení se záhy zase vrátil. Co mu 
chybělo v západní medicíně, našel v celostním 
léčení pomocí biorezonance. Ordinaci má v Mostě 
a také v Praze. S koordinací časově náročného 
života mezi rodinou, dvěma ordinacemi, divadlem 
(v Kladně účinkuje v inscenaci Smrt v růžovém 
o Edith Piaf) a hudbou (jeho skladby znějí napří-
klad v Malém divadle v Českých Budějovicích) mu 
pomáhá manželka. „Moje žena je zdatná manažer-
ka, má na starosti organizační background. Je také 
první člověk, s nímž každý můj pacient mluví. Má 
základní školení, takže ví co a jak. Zjistí to hlavní 
a zbytek si pak řeknu s pacientem osobně v ordi-
naci při odběru anamnézy.“
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d e t o x i k a c e  va š e h o  t ě l a .

Přijďte si produkty vyzkoušet do naší kamenné prodejny na adrese: U Pernikářky 111/2a, 150 00  Praha 5.    

Zásilky vám rádi doručíme až domů. Objednat můžete na:

na našem blogu

www.eccevita.cz

+ WEBINÁŘE ECCE VITA
Chcete více o sebe pečovat a nevíte jak začít?  

Dr.David Frej, lékař funkční medicíny, autor řady bestsellerů z oblastí zdraví a Ing. 
Iveta Ječmík Skuherská, naturopatka a výživová poradkyně pro Vás připravili  

9 zajímavých témat formou webinářů. Dozvíte se jak o sebe pečovat přírodní cestou, 
jak upravit svůj životní styl, stravu a jaké bylinky si můžete vyzkoušet. 

JÁTRA A ŽLUČNÍK, DETOXIKACE, MOČOVÉ ÚSTROJÍ a další.

pointa spočívá v umění najít, jak a ze které úrovně 
zapůsobit, aby se nerovnováha zharmonizovala 
komplexně. Mimochodem, byl jsem překvapený, jak 
skvěle na biorezonanci reagují senioři. Lidé se často 
diví, že vytestujeme zátěže staré i dvacet let a víc. 
Jde o podvědomé, mnohdy nevědomé záležitosti, 
všechno se do psychiky a následně do těla promítá. 
Vliv prostředí je další faktor. Jak se k věcem stavíme, 
co a koho si do života pouštíme a jak se okolím 
necháváme ovlivňovat. Když k Hippokratovi přišel 
pacient, vždycky se ho ptal: Jste připravený odhodit 
všechny věci, které vás dovedly až na tuto cestu? Já 

Zde je potřeba řešit nejen 
samotný COVID-19, ale i fakt, 
že vše s virem spojené symbo-
licky řečeno nasedlo na nějaké 
připravené podloží. Napří-
klad problém se zkráceným 
dechem může znamenat, že 
oblast plic mohla být zatížena 
již dříve – emočně a psychicky, 
poté následovala respirační 
infekce, jejíž následky se v in-
formačním testování objevují 
ale i v současnosti. Pak je třeba 
řešit vše, co zatěžuje respirační 

systém. Například na nich visí 
emoce, které jsme nevyjádřili 
v pubertě, nebo nastavení 
vycházející z pocitu odstrčení 
– nejdřív rodiči ve prospěch 
sourozence, pak ve škole od 
kolektivu. Vznikl tlak, jiskření. 
A to všechno může ovlivňovat 
systémový okruh plic. 

A pak přijde šedesátka, 
koronavirus nebo jiná viróza, 
jejíž průběh ani nemusí být 
nijak dramatický, jenže o to 
horší bývají následky. V tako-

vém případě testuji a řeším 
všechny emoce, psychiku 
a samozřejmě samotnou in-
formační zátěž z COVIDU-19 
a z přidružených patogenů. 

Emoce jsou energie. Každá 
má nějakou kvalitu, dá se s ní 
pracovat na mnoho způsobů. 
Když se nevyventiluje, bloudí 
tělem a dělá neplechu. K ní se 
přidávají další a další vnitřní 
i vnější patogeny. Nežádoucí 
nájemník si k sobě přizve další 
nežádoucí nájemníky.

na terapii změním status quo, ale jak 
půjde člověk dál životem, jak se na-
směruje, je už na něm. To je ta aktivní 
a mnohdy důležitější část léčby.

Pracujete s problémy hlavně  
přes emoce? 
To je individuální, navíc nevidím 
hranice mezi psychickým a fyzickým. 
Oddělování fyzické, emocionální, 
mentální, psychické a spirituální 
úrovně je dáno vlivem současného 
nazírání světa v naší společnosti. Ve 
skutečnosti vše tvoří jeden celek. Jak 
z pohledu mikrokosmu, tak i z pohle-
du makrokosmu.

Jak lze prokázat účinek  
energií na tělo?
Abych porozuměl lidem, kteří ke mně 
chodí, učil jsem se nejdřív rozumět 

sobě. Občas to nebylo jednoduché, nicméně jsem 
si díky tomu vyřešil i menší zdravotní problémy, 
a hlavně poupravil názor na svět. Všechno má své 
řešení. Je jen otázka, která cesta k němu vede. A také 
je důležité být otevřený novým – paradoxně často 
i velmi starým – možnostem. Kdo přijde na doporu-
čení nebo bere biorezonanci jako možnost poslední 
volby, když nic jiného nezabralo, většinou potřebuje 
získat důvěru v samotný koncept a zjistit, jak energie 
působí na tělo. V takovém případě udělám nejdřív 
svalový test, aby si dotyčný mohl na vlastním těle 
ověřit sílu myšlenek, pocitů, tedy energie. l

Postcovidové syndromy a biorezonance podle MUDr. Alferiho 


